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Til sameierne i Tyrikollen Boligsameie            Bøler, 9.4.2020 

INNKALLING TIL ÅRSMØTE 2020 

Det innkalles til ordinært årsmøte i Tyrikollen Boligsameie:  

Onsdag 28. april 2020, klokka 18:00 på tunet foran Bølebakken 3.  

NB: Møtet blir utendørs grunnet omstendighetene, men vi forsøker altså å få gjennomført. Vennligst 

respekter minst 2 meters avstand av smittevernhensyn. Det tas forbehold om at øvrige gjeldende 

retningslinjer fra myndighetene på det daværende tidspunkt tillater gjennomføring og at det er 

oppholdsvær. Ta på varme klær og ta med hagestol eller sitteunderlag og egen kaffe/kakao. Dersom du 

er i risikogruppen for Koronavirus eller er syk, ber vi om at du ikke møter opp. Vi oppfordrer også til 

bruk av fullmaktsskjema. 

Informasjon om eventuell avlysning/utsettelse vil bli lagt på Facebook‐gruppen vår og på Tyrikollen.no 

Til behandling foreligger følgende saker: 

1. Konstituering 

‐ Valg av møteleder, opptak av navnefortegnelse, valg av referent, valg av 2 protokollvitner 

2. Årsberetning 2019 

3. Regnskap 2019 

4. Budsjett 2020 

5. Godtgjørelse til styret og komiteer for arbeidet i 2019 

6. Valg av revisor og fastsettelse av revisors godtgjørelse. 

7. Valg 

  ‐  Styreleder 

  ‐  Styremedlemmer og varamedlemmer 

  ‐  Ansvarlig for vaskeriet 

  ‐  Leder for grøntkomité 

‐   Grøntkomité 

  ‐  Flaggkomite 

  ‐  Valgkomite 

 

8. Innkomne saker 

‐ Piperehabilitering 

 

Styret i Tyrikollen Boligsameie 
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Om sakene 
1. Konstituering 
Som møteleder foreslås Jan Helge Maurtvedt. 

 

Møtedeltagelse registreres, og fullmakter telles opp. 

 

Som referent foreslås Tone Kalstad. 

 

Som protokollvitner foreslås to av de fremmøtte: 

1.  

2.  
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2. Årsberetning 2019 
Selskapet er lokalisert i Oslo, og styret bekrefter at forutsetningene for fortsatt drift er tilstede, og at regnskapet for 

2019 er utarbeidet under denne forutsetning. Regnskapet er gjort opp med et positivt årsresultat på kr. 129 177,‐ 

Det har ikke inntruffet forhold etter regnskapsårets slutt som har betydning for regnskapet. 

 

Styret har etter sameiermøtet i 2019 bestått av følgende medlemmer:   

Leder:    Jan Helge Maurtvedt  

  Styremedlem:  Tone Kalstad 

  Styremedlem:   Anders Bjørnesen 

  Varamedlem:  Øyvind Tomter  

  Varamedlem:   Hans Jørgen Wetlesen 

 

Sameiet har et betydelig lån og dermed store finansielle kostnader, samt identifisert fremtidig vedlikeholdsbehov.  

I november 2019 ble derfor ekstraordinært årsmøte avholdt og inntektene i sameiet besluttet økt med virkning fra 

1.1.2020. Likviditeten i sameiet er tilfredsstillende. 

 

Styret har avholdt 3 ordinære styremøter i 2019, og har ut over det behandlet diverse henvendelser fortløpende. 

Styrets arbeid har i perioden i all hovedsak dreid seg om å få oversikt over fremtidig vedlikeholdsbehov. Det har også 

blitt igangsatt rehabilitering av gjerder og porter i sameiet. 

 

Gjennom perioden har det ikke vært vesentlige uforutsette utgifter, og ingen særskilte hendelser.   

 

Vår forretningsfører HBRI har fungert tilfredsstillende i 2019 men vi bemerker at vi bør få bedre kontroll med 

honorar til komiteer jf note 5 i regnskapet. 

 

Styret har i løpet av året arbeidet med HMS. Vi har gjennomført vernerunde i fellesareal som vaskeriet, lekeplasser, 

uteområder og garasjene. Det har vært noen mindre forhold som er utbedret.  

 

Vaskeridriften har i 2019 gitt noe mindre inntekter enn forventet. Styret takker Bernt Amund Skarholt for god 

innsats som vaskeriansvarlig. 

   

Av sosiale arrangementer nevner vi den tradisjonsrike gatefesten i august. Vi takker arrangementskomiteen som 

gjorde en flott innsats tross heller tarvelig vær! I år fikk vi også gjennomført julegrantenning, med ny 

juletrebelysning på det øvre tunet. Styret setter pris på slike arrangementer og håper det vil fortsette i tiden 

fremover. 

 

Styret ønsker å takke grøntkomiteen og flaggkomiteen for god innsats i året som gikk. 

Styret mener at arbeidsmiljøet er godt. Selskapet driver ikke virksomhet som forurenser det ytre miljøet.  

Selskapet ser positivt på likestilling. Styret vil til slutt takke alle som på hver sin måte har bidratt til at Tyrikollen 

Boligsameies infrastruktur og fellesfunksjoner er holdt i hevd gjennom året. 

 

Bøler, 3. mars 2020 

Styret i Tyrikollen Boligsameie 

 

Jan Helge Maurtvedt    Tone Kalstad      Anders Bjørnesen 

(sign.)              (sign.)            (sign.) 
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3. Regnskap for 2019 
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Note 5 korrigert etter revisjon: 
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4. Budsjett 2020 
For forslag til budsjett, se resultatregnskap under sak 3 Regnskap 2019. 

 

Note: 2 Innkrevde felleskostnader 

Innkrevde felleskostnader og parkering:  

3090 * 12 * 75 boenheter + 3000 * 12 * 22 parkeringsplasser 

Note: 3 Andre inntekter 

Tilleggsfakturering for vann og avløp på utbygget enhet, fjorårets beløp 49 933,‐ + 37,3 % 

Note: 7 Konsulenthonorar 

Konsulenthonorar for landskapsarkitekt (belysningsplan og plan for uteområder)   50 000 

Konsulenthonorar for tilleggstjenester forretningsfører          5 000 

Note: 8 Vedlikehold 

Noe arbeider med tak/piper   400 000  

Noe oppgradering lekeplasser   150 000 

Benker        25 000 

Ferdigstilling gjerdearbeider   50 000 

Note: 18 Lån 

OBOS setter ned renten på lånet til 3,95 % fra 12.03.20.  

OBOS setter ned renten på lånet til 3,15 % fra 08.04.20. 

 

5. Godtgjørelse til styret og komiteer for arbeidet i 2019 
Styret foreslår følgende honorering: 

  Honorar til komiteer            23.600,‐ 

    Vaskeriansvarlig          10.000,‐ 

    Leder grøntkomiteen         5.000,‐ 

    Øvrig medlem grøntkomiteen (5 stk. á 1300,‐)  6.500,‐ 

    Flaggkomiteen (3 stk. á 700,‐)      2.100,‐ 

 

  Styrehonorarer            45.500,‐ 

    Styret fordeler selv honoraret.  

    Forslaget innebærer at posten er satt ned til 2015‐nivå pga. lite arbeid i 2019. 
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6. Valg av revisor 
Som revisor foreslås gjenvalg av revisjonsfirmaet Flattum & Co AS. 

Revisor godtgjøres etter regning. 

7. Valg 
Valgkomiteens innstilling 

Styreleder       

Jan Helge Maurtvedt  90016315  1 år 

    
Styremedlemmer       

Tone Kalstad (Ikke på valg)  99011537  1 år 

Ove Getz     2 år 

    
Varamedlemmer       

Øyvind Tomter (Ikke på valg)  41232823  1 år 

Leif Roar Storetvedt  98006611  2 år 

    
Vaskeriansvarlig       

Bernt Amund Skarholt  90414262  1 år 

    
Grøntkomiteens leder       

Karine Wabø Ruud  98644622  1 år 

    
Grøntkomité       

Kristian B. Rønnestad  99277806  1 år 

Sissel Ylvisåker    1 år 

Trond Torbjørnsen  99013389  1 år  

Camilla Grande    1 år 

Espen Bjella Unnaberg  95402670  1 år 

    
Flaggkomité       

Therese Liljegren  92029595  1 år 

Jeanette Frafjord    1 år 

    
Valgkomité       

Kathrine Ytterdal Sørum  92058277  1 år 

Monica Varan  41105940  2 år 
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8. Innkomne saker 
8.1 Gjennomføringsmodell oppgradering av pipeløp 

Fra brannvesenets tilsyn med piper og ildsteder februar 2020 og rapporter styret er gjort kjent med tilsier 

det at 3 til 5 pipeløp bør rehabiliteres med innvendig stålrør før neste fyringssesong for å unngå 

fyringsforbud. Piper er sameiets ansvar i henhold til vedtektene § 8 og det har tidligere blitt diskutert 

behovet for pipehatt for å unngå fuktinnslag. Styrets vurdering er at vi som følge av disse nye 

opplysningene bør forsere planlagt gjennomføring av pipefornying noe raskere enn det som ble skrevet i 

høst. 

Sedvane i sameiet ved oppgradering av felles soilrør for vann og avløp delt mellom to naboer har vært at 

beboer melder fra til styret om at arbeid tar til, bestiller og får arbeidet utført selv og så får refundert den 

delen av rehabiliteringen. Erfaringen med denne ordningen er god, men piperehabilitering er et 

søknadspliktig tiltak som krever at man benytter en entreprenør med sentral godkjenning for denne type 

arbeid og følgelig noe mer omfattende. Det er også klart at en samlet gjennomføring vil bli billigere per 

boenhet, men styret har per nå ikke oversikt over hvor det bør gjennomføres og hvor fort det må 

gjennomføres. Styret foreslår derfor samme tilnærming på piperehabilitering som på soilrør.  

En alternativ gjennomføringsmodell der styret tar ansvar kan vurderes om sameierne skulle ønske det, 

saken bør derfor diskuteres i årsmøtet. 

Forslag til vedtak: Sameierne oppfordres til å følge brannvesenets pålegg og rehabilitere pipeløp om de 

blir pålagt dette for å unngå fyringsforbud. Sameiet må varsles før arbeidene tar til, arbeidene må 

gjennomføres fagmessig og sameiet refunderer kostnaden en gang per boenhet. 

 

 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 

FULLMAKT 
‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 

Dersom du ikke har anledning til å møte, kan du møte ved fullmektig (ref.§ 5 i vedtektene) 

Navn………………………………………………………………………………………………………………………. 

gis med dette fullmakt til å møte på årsmøte i Tyrikollen Boligsameie den 28. april 2020 på min 

vegne. 

 

Dato…………………………………………    Underskrift……………………………………………. 

NB. Kun sameier kan underskrive fullmakt  


